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Interpelláció

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 121 . §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani az Igazságügy i
Minisztériumot vezető miniszterhez

„Csatlakozik-e Magyarország az Európai Ügyészséghez? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kelet-Közép-Európából Lengyelországon kívül csak Magyarország nem csatlakozott a
megerősített együttműködési eljárással létrejövő Európai Ügyészséghez, vagyis két olya n
európai uniós tagállam, melyekben rendkívül komoly problémák merülnek fel a korrupci ó
szintjét illetően – kormányzati oldalról .

A következ ő , 2021-2027-es pénzügyi tervezési időszakban bevezethetik a jogállamiság i
mechanizmust az uniós források odaítélése kapcsán, ami hazánk esetében egyértelm űen negatív
következményekkel járhat, hiszen a kormány és a Fidesz-KDNP pártszövetség lábbal tiporja a
demokratikus intézményrendszert . Tárgyalási pozíciónkat kimondottan gyengíti, hogy Önök
mereven elzárkóznak az Európai Ügyészség támogatásától . Ennek magyar települések ,
vállalkozások és tisztességes honfitársaink láthatják kárát, bár Mészáros Lőrinc és társai i s
szomorkodhatnak, ha kevesebb pénzt tudnak majd ellopni . Ki kell mondanunk: az orbán i
korrupció veszélyezteti az EU-s támogatásokat . Az Orbán-kormány óriási kudarca, hogy
miközben Magyarország gazdasága továbbra is erősen függ az uniós forrásoktól, hiszen amí g
az utóbbi években is főként az egyszeri beruházások voltak meghatározóak, addig a kis- é s
középvállalkozások reménytelen helyzetben vannak, a bérek pedig messze elmaradnak a
nyugati, de még a környező tagországokétól is . A Jobbik álláspontja szerint a
presztízsberuházások helyett a munkahelyteremt ő , foglalkoztatásnövelő célokat, az
egészségügy, az oktatás és a szociális szféra fejlesztését kellene középpontba állítani, hisze n
ennek látnák eredményeit a magyarok .

Szeretném emlékeztetni Önöket arra is, hogy tavaly novemberben 48 EU-s' pályázato t
tekintettek át az Európai Bizottság auditorai, melyekből 44 nem ment át ezen a vizsgálaton . Ez
alapján 100-150 milliárd forint értékű büntetést kaphat Magyarország. Az érintettek között
találjuk Mészáros Lőrinc cégeit és Bajkai István fideszes képvisel ő ügyvédi irodáját . Bőven



van tehát takargatnivalójuk, nem csoda, hogy ennyire félnek az Európai Ügyészségt ő l . A
Fidesz-kormány a törvényesített korrupció gyakorlatával lefölözi az uniós pénzeket, így
kevesebb jut el azokból a magyar kis- és középvállalkozásokhoz, a magyar adófizetőkhöz. Mi
sem mutatja ezt jobban, minthogy Mészáros Lőrinc egymaga képes lenne kifizetni ezt a
büntetést . Ugyanakkor ne legyenek kétségeink afel ől, hogyha a büntetés befizetéséhe z
érkezünk, az is a magyarok zsebéből fog történni, ezzel másodszor is meglopják őket . A
jelenlegi gyakorlattal szemben a Jobbik egy átláthatóbb, a kis- és középvállalkozásoka t
támogató pályázati rendszerben érdekelt, hiszen így érhető el a magyar gazdaság hosszú távú
megerő södése és a magyarok életszínvonalának emelkedése .

Tisztelt Miniszter Úr !

Felülbírálják-e korábbi álláspontjukat és támogatják-e Magyarország csatlakozását az Európa i
Ügyészséghez vagy továbbra is tisztességes honfitársaink érdekei elé helyezik a fidesze s
haverok kiszolgálását ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . június 27 .

Tisztelettel :

	

Bana Tibor
Jobbik


	page 1
	page 2

